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۷۷ درصد آلودگی صوتی 
مربوط به فعالیت های 

ساختمانی است

اتصال مراکزفنی 
وحرفه ای به شبکه 
اشتغالزایی

سرمقاله خبر

دربی آسیایی: 
شاید وقتی دیگر

محمد هدایتی

چهارم  یک  مرحله  کشی  قرعه 
آسیا  قهرمانان  لیگ  های  رقابت  نهایی 
برگزار شد و در منطقه غرب، نمایندگان 
روند.  قطر  نمایندگان  مصاف  به  ایران 
دربی  رویای  که  کسانی  آرزوی  حالا 
آسیایی را در سر داشتند، حداقل موقتا، 
به تعویق افتاده است. شاید این رویا در 
مرحله ای بالاتر محقق شود. نیمه نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا؛ چه بازی ای بشود.  
به  چهارم  یک  مرحله  در  استقلال 
ها  استقلالی  رود.  می  قطر  السد  مصاف 
احتمالا از قرعه خود راضی هستند. السد 
تیم باکیفیتی است و چند ستاره کارساز 
اما  دارد،  گنجی  پورعلی  و  ژاوی  مثل 
نداده  نشان  سخت  و  مهارنشدنی  تیمی 
است. همین چند هفته پیش در تهران به 
پرسپولیسِ ناآماده باختند و چیز چندانی 
پلی آف  قبل در  ندادند. سال  نشان  هم 
استقلال توانست در ضربات پنالتی السد 
را ببرد و صعود کند. دیدار رفت دو تیم 
استادیوم  در  شهریور   5 دوشنبه  روز 
هم  پرسپولیس  شود.  می  برگزار  آزادی 
غرب  امسال  تیم  ترین  آماده  مصاف  به 
آسیا می رود. الدحیل قطر که رکورد صد 
درصد پیروزی در بازی ها را به نام خود 
ثبت کرده است و در مرحله قبل العینِ 
عالی  بلماضی  کرد. جمال  دبل  را  آماده 
کار کرده و تیم بسیار آماده ای ساخته 
است، تیمی که تا پارسال با نام لخویا در 
مسابقات شرکت می کرد و در لیگ سال 
رفت  بازی  پرسپولیس شد.  مغلوب  قبل 
دو تیم روز سه شنبه 6 شهریور در دوحه 

برگزار می شود.
تیانجین  آسیا هم  منطقه شرق  در 
ژاپن می  آنتلرز  به مصاف کاشیما  چین 
ای  کرده  تیم  دو  دیدار  دیگر  در  و  رود 
به  موتورز  و چونبوک  سامسونگ  سوون 

مصاف هم می روند.

آغاز به کار صرافی ها در کنار 
سامانه نیما

بانکی  نظام  در  مسئول  مقام  یک 
بر  مبنی  مرکزی  بانک  بخشنامه  از 
از سوی  ارز  اجازه خرید مستقیم  صدور 
بازرگانان در صرافی ها خبر داد و گفت: 
صرافی های مجاز وارد عملیات معامله ارز 

شدند.
گفتگو  در  بانکی  مسئول  مقام  یک 
با خبرگزاری مهر از صدور بخشنامه ای از 
سوی بانک مرکزی خبر داد که بر مبنای 
کد  دارای  اقتصادی  فعالان  و  تجار  آن، 
ثبت سفارش می توانند به صورت مستقیم 

از صرافی ها ارز خریداری نمایند.
بخشنامه،  این  اساس  بر  افزود:  وی 
بانک مرکزی اجازه خرید مستقیم ارز از 
را  مجاز  صرافی های  در  بازرگانان  سوی 
صادر کرده و بر اساس بخشنامه مذکور 
قرار است که از امروز، صرافی های مجاز 
نیز با ضوابط خاص در کنار سامانه نیما 

فعال شوند.
بانکی،  مسئول  مقام  این  گفته  به 
خاص  مکانیزم های  با  مرکزی  بانک 
داده  صرافی ها  به  را  اجازه  این  نظارتی 
است و البته نرخ هم، همان ۴۲۰۰ تومان 
ملاک است و هیچ خرید و فروشی خارج 

از این نرخ انجام نمی شود.
صورت  به  که  بخشنامه  متن  در 
اختصاصی در اختیار خبرگزاری مهر قرار 
گرفته است، بانک مرکزی طی بخشنامه 
6۷۰۸۹/۹۷ مورخ ۱/۳/۱۳۹۷ مسئولیت 
خرید ارز برخی از ثبت سفارش هایی که 
آنها  آماری(  ثبت  )گواهی  ارز  تخصیص 
به  را  است  )نیما(«  »بانکی  صورت  به 

بازرگانان محول کرده است.
بر این اساس از روز سه شنبه مورخ 
۱/۳/۱۳۹۷ امکان خرید ارز از صرافی ها 
جامع  سامانه  طریق  از  نیما  سامانه  در 

تجارت ایجاد شده است.
واردکنندگان محترم لازم است در 

این ارتباط به نکات زیر توجه کنند:
به  واردکننده  مراجعه  از  پیش 
باید  عامل  بانک  تجارت،  جامع  سامانه 
ارز  تخصیص  درخواست  ثبت  به  نسبت 
)گواهی ثبت آماری(، دریافت تأیید بانک 
مطابق  واردکننده  از  تعهد  اخذ  مرکزی، 
مجموعه  اول  بخش  ی  بند   ۴ تبصره 
مقررات ارزی و ثبت آن در پرتال ارزی 
تامین  اولین قدم جهت  لذا  اقدام نماید. 
ارز ثبت سفارش، مراجعه حضوری وارد 

کننده به بانک عامل است.
ارز  خرید  مسئولیت 
واردکننده  عهده  بر  ثبت سفارش هایی 
است که بانک عامل برای آنها، متعهد به 
نشده  )فروشنده(  ذینفع  به  ارز  پرداخت 
بانک عامل متعهد  باشد. در صورتی که 
به پرداخت باشد، مسئولیت خرید ارز نیز 

بر عهده بانک عامل است.

در حاشیه جلسه هیئت دولت؛

حمایت از پیام رسان های ایرانی؛ تکلیف قانونی وزارت ارتباطات

رئیس دانشگاه فرهنگیان اعلام کرد:

ورود ۹۳۵۰ معلم به مدارس از اول مهر

پیام  از  حمایت  به  مکلف  ارتباطات:  وزیر 
عالی  شورای  مصوبه  اساس  بر  داخلی  رسان های 
عمل  خود  قانونی  تعهد  به  هستیم؛  مجازی  فضای 

می کنیم.
جهرمی  آذری  محمدجواد  امتیاز؛  گزارش  به 
خبرنگاران  جمع  در  دولت  هیئت  جلسه  حاشیه  در 
گفت: ممکن است برخی سلایق موجود کشور، موافق 
و برخی مخالف این پیامرسان ها باشند اما آنچه در 
کشور حاکم است و مبنای عمل دستگاههای دولتی 
قرار می گیرد قانون است و بر همین اساس، وزارت 
فضای  شورایعالی  تصویب  و  ابلاغیه  طبق  ارتباطات 
های  پیامرسان  از  فنی  حمایت  به  موظف  مجازی 

بومی است.
اصول  اساس  بر  نیز  حاکمیت  افزود:  وی 
حاکمیتی و مقررات حمایتی از حوزه های گوناگون، 
پیامرسان  دهندگان  توسعه  و  حوزه  این  فعالان  از 
های بومی حمایت می کند و ما نیز ملزم به حمایت 

هستیم.
سیاسی  دیدگاه  نباید  افزود:  ارتباطات  وزیر 
ها  پیامرسان  توسعه  حال  در  که  فنی  های  تیم  به 
باید ضمن نقد منصفانه  هستند وجود داشته باشد و 
داخلی  های  پیامرسان  از  آنها،  های  فعالیت  به 

کنیم. حمایت 

سیاسی  مسایل  به  نباید  تیمها  این  افزود:  وی 
متهم شوندچرا که به اندازه کافی تحت فشار مسایل 
فنی و توسعه فناوری خود هستند و نباید اظهار نظر 
مدیر یک پیامرسان را به حساب همه پیامرسان ها و 

نیز گذاشت. پیامرسان  حتی کارکنان همان 

و  رسانه  بحث  دارد  اصرار  دولت  افزود:  وی 
مضووع  این  و  شود  تفکیک  هم  از  باید  پیامرسان 
چند  نامه  موضوع  در  که  است  استدلالاتی  از  یکی 
هم  توئیتر  فیلتر  رفع  برای  دادستان  به  وزرا  از  تن 

مطرح شده بود.

برای  وزرا  نامه  خصوص  در  جهرمی  آذری 
سال  در  و  قبلا  گفت:  نیز  توئیتر  فیلتر  رفع  طرح 
مصادیق  تعیین  کارگروه  در  توئیتر  فیلترینگ   ۸۸
و  شد  ابلاغ  ارتباطات  وزارت  به  و  مصوب  مجرمانه 
اساس  بر  توئیتر  فیلترینگ  که  معتقدیم  همچنان  ما 
وی  است.  بوده  قضایی  دستور  نه  و  کارگروه  دستور 
فیلتر  است  معتقد  کشور  کل  دادستان  البته  افزود: 
ولی  هست  نیز  این  که  بوده  قضایی  دستور  توئیتر 
گزارش  مشهد  شهرستان  بازپرس   ،۹6 درسال 
ارسال  تهران  دادستان  برای  را  قضایی  دستور  و 
توئیتر  مواقع  دربرخی   : شده  تاکید  که  است  کرده 
دارای  بعضا  چون  و  دارد  قرار  کاربران  دسترس  در 
مسدود  درخواست  است،  مجرمانه  عناوین  و  مسایل 
از  یکی  افزود:  ارتباطات  داشت.وزیر  را  آن  کردن 
است  محلی  بازپرس، صلاحیت  های صلاحیت  حوزه 
حوزه  در  تواند  می  قضایی  و حکم  نظر  اظهار  این  و 
نامه  که  کارگروه  عضو  هشت  لذا  باشد  مشهد  شهر 
معتقدند  اند  کرده  امضا  را  توئیتر  فیلتر  رفع  بررسی 
تعیین  کارگروه  جلسه  در  باید  همچنان  موضوع  این 

مصادیق مجرمانه طرح شود.
وزیر ارتباطات همچنین تصریح کرد: درخواستی 

ایم. برای رفع فیلتر یوتیوب نداشته 

بیان  با  فرهنگیان  دانشگاه  رئیس 
اینکه ۱۷ هزار ردیف برای جذب نیرو در 
جاری  سال  در  استخدامی  آزمون  قالب 
داریم که از بین فارغ التحصیلان دانشگاه 
می شوند،  گزینش  و  پذیرفته  دیگر  های 
خواستار  ها  رایزنی  آخرین  طبق  گفت: 
شده ایم  دیگر  مجوز  هزار   ۲5 تخصیص 
خالی  ظرفیت  هزار   ۲5 کردیم  اعلام  و 
نشده  موافقت  آن  با  کنون  تا  که  داریم 

است. 
خنیفر  حسین  امتیاز؛  گزارش  به 
با  رسانه  اصحاب  با  خبری  نشستی  در 
گفت:  معلم  تربیت  صدسالگی  به  اشاره 
به  رهبری  معظم  مقام  فرمایی  تشریف 
اتفاق  معلم  هفته  در  فرهنگیان  دانشگاه 
خوب امسال بود. ایشان به نظام آموزش و 
پرورش آمدند و این جزو افتخارات ماست.
از  دیگر  یکی  همچنین  افزود: 
که  است  این  دانشگاه  خوب  رخدادهای 
نفر  سه  کشور  دانشجویی  نخبه   ۲۷ از 
از  و  فرهنگیان  دانشگاه  دانشجویان  جزو 

رتبه های برتر بودند.
بیان  با  فرهنگیان  دانشگاه  رئیس 
دارد؛  وجود  هایی  ضعف  هرچند  اینکه 
جایگاه  به  دانشگاه  کنیم  می  تلاش  اما 
یکی  کرد:  اظهار  برسد،  خود  ای  حرفه 

قد  تمام  دانشگاه حمایت  این  امتیازات  از 
از  و پرورش است. همچنین  وزیر آموزش 
حمایت های ارکان نظام از جمله مجلس و 
دولت برخورداریم و امیدواریم به جایگاهی 

که باید دست یابیم.
وی با اشاره به اینکه طی هفت سال 
انجام  خوبی  اقدامات  دانشگاه  تاسیس  از 
و  تعلیم  نظام  هرچند  گفت:  است،  شده 
تربیت طی چهار دهه اخیر با غفلت مواجه 
راه  در  بخش  تعالی  برنامه های  اما  شده 
که  داریم  آموز  دانش  میلیون   ۱۳ است. 
است  جوان  نیروهای  وجود  دهنده  نشان 
که می توانیم از طریق آن ها به جلو خیز 

برداریم.
به  است  امید  کرد:  تاکید  خنیفر 
روزی برسیم که تراکم کلاس ها کاهش 
پیشرفت کنیم که معلم  به حدی  و  یابد 
ها  ظرفیت  تمام  از  و  باشیم  داشته  رزرو 

استفاده کنیم.
درباره  فرهنگیان  دانشگاه  رئیس 
خوارزمی  دانشگاه  ظرفیت  از  استفاده 
از  می توانیم  که  راههایی  از  یکی  گفت: 
کنیم  استفاده  خوارزمی  دانشگاه  امثال 
زنده کردن دوره تعهد دبیری با مجوزهای 
لازم از سوی مراجع تصمیم گیر است و ما 

پیگیر این برنامه هستیم.

آموزش  دوران  اهمیت  درباره  وی 
ابتدایی  آموزش  کرد:  تصریح  ابتدایی 
عمدتا  کودکی  مغز  است.  زندگی  گذرنامه 
تمام  و  می کند  رشد  کودکی  دوران  در 
به همین  ما مربوط  یادگیری ها و زحمات 
مغز  است. سپس  نوجوانی  از  قبل  و  دوره 

انسان انبار اطلاعات می شود.
جایی  به  باید  داد:  ادامه  خنیفر 
دوره  به  معلمان  فاخرترین  که  برسیم 
لیسانس  فوق  معلم  اگر  و  بروند  ابتدایی 
کرده ایم.  هنر  کنیم  ابتدایی  دوره  وارد 
ابتدایی  دوره  روی  اما  نیستیم  مدعی 
حرف داریم و میخواهیم آن را به سمت 
حوزه  در  دنیا  قوی  آموزشی  های  نظام 
آنها  اولین  که  کنیم  نزدیک  ابتدایی 

فنلاند است. 
رئیس دانشگاه فرهنگیان در پاسخ به 
اینکه آیا برنامه ای برای تجمیع پردیس ها 
ندارید؟ گفت: فعلا تجمیعی درکار نیست؛ 
پردیس  ایجاد  برای  مدت  بلند  برنامه  اما 
دانشگاه  عنوان  تحت  بزرگ  بسیار  های 
البته  استانی داریم که  تربیت معلم جامع 
آن  روی  باید  و  است  زود  بسیار  آن  طرح 
خوب مطالعه کنیم. اگر ۳۱ دانشگاه ۱۰۰ 
هکتاری برای ۳۱ استان راه اندازی کنیم 
می توانیم ریشه بی معلمی را از بین ببریم.

تومان  میلیارد   ۸۰ اینکه  بیان  با  وی 
برای نوسازی تجهیزات دانشگاه نیاز داریم 
جذب  برای  ردیف  هزار   ۱۷ کرد:  تصریح 
سال  در  استخدامی  آزمون  قالب  در  نیرو 
فارغ التحصیلان  بین  از  که  داریم  جاری 
دانشگاه های دیگر گزینش می شوند. طبق 
 ۲5 تخصیص  خواستار  ها  رایزنی  آخرین 
کردیم  اعلام  و  ایم  دیگر شده  مجوز  هزار 
۲5 هزار ظرفیت خالی داریم که تا کنون 

با آن موافقت نشده است. 
مقام  فرمایشات  به  اشاره  با  خنیفر 
معظم رهبری مبنی درباره بودجه دانشگاه 
بودجه  به  نگاه  کرد:  عنوان  فرهنگیان 

آموزش و پرورش نباید حداقلی و مصرفی 
باشد، بلکه باید نگاه سرمایه گذاری باشد. 
خنیفر همچنین با بیان اینکه امسال 
علمی  هیئت  استخدامی  ردیف   ۴۰۰ باید 
سال  تا  کردیم  برآورد  گفت:  بدهند  ما  به 
۱۴۰۴ باید ۲۰۸۰ هیات علمی جذب شود 

که بتوانیم نیرو تربیت کنیم.
وی با اشاره به اینکه ۹۳5۰ معلم در 
مهر ماه تحویل آموزش و پرورش می دهیم 
می توانیم  نیرو  هزار   ۱5 بعد  سال  گفت: 
بگیریم و اگر بودجه عمرانی مان را اضافه 
کنند با تکمیل ظرفیت ها تا ۲۰ هزار نیرو 

در سال می توانیم جذب کنیم.
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روزنامه صبح ایران

کاهش ۱۵درصدی هزینه های درمانی
وزیر بهداشت در ژنو از اجرای طرح تحول سلامت پرده برداشت؛

رئیس سازمان میراث فرهنگی: موضوع ارز مشکلاتی 
برای گردشگران خارجی ایجاد کرده و با صحبت هایی که 
انجام  ایران  بانک مرکزی جمهوری اسلامی  با رئیس کل 
مونسان  اصغر  شد.علی  خواهد  رفع  مشکلات  است  شده 
برنامه  اساس  بر  افزود:  دولت  هیئت  جلسه  حاشیه  در 
نه  نوروزی  انجام شده، ستاد خدمات سفر های  ریزی های 
تنها در ایام نوروز بلکه به طور دائم تشکیل جلسه خواهد 
تلاش  سفر  خدمات  ستاد  در  همکاران  گفت:  وی  دهد. 
کنند. ایجاد  تابستان  برای  خوبی  برنامه های  تا  می کنند 
افزود: مهمترین موضوع طرح تعطیلات زمستانه  مونسان 
است، زیرا موج گردشگری در کشور ایجاد می کند، اگرچه این طرح در سال های گذشته 
مطرح بوده، اما چون به طور وسیع و همه جانبه دیده نشده، به تصویب نرسیده است. وی 
گفت: در این طرح تعطیلی ۱5 روزه ای برای دانش آموزان دیده شده است و کارمندان نیز 
می توانند از مرخصی های خود استفاده کنند.مونسان در پاسخ به این سؤال که آیا مشکلات 
ارز بر ورود گردشگران به کشور تأثیر داشته و تدابیری برای آن اندیشیده شده است؟ افزود: 
این موضوع مشکلاتی ایجاد کرده، اما در ستاد خدمات سفر تمهیداتی برای برطرف کردن 
آن ها اندیشیده شده است. وی گفت: ان شاءالله با صحبت هایی که با آقای ولی الله سیف 
ایران داشته ام مشکلات مرتفع شوند و برای  رئیس کل بانک مرکزی جمهوری اسلامی 
گردشگران خارجی مشکلی به وجود نیاید. رئیس سازمان میراث فرهنگی، صنایع دستی و 

گردشگری افزود: هنوز ایراداتی وجود دارد که امیدواریم حل شود.

تلاش برای رفع مشکلات 
ارزی گردشگران خارجی

حمایت از شرکت های خلاق
ستاری افزود: امسال برنامه شرکت های خلاق شروع شده است و نمونه هایی 
مثل شرکت امروز مثال خوبی برای جوانان است که چگونه می شود ظرف 2 سال 

ده ها میلیارد تومان درآمد کسب کرد...

در حاشیه جلسه هیئت دولت؛

با ایجاد محیط مناسب کسب و کار؛

ورود ۹۳۵۰ معلم جدید به مدارس از اول مهر
رایزنی برای دریافت ۲۵ هزار مجوز استخدامی

رئیس دانشگاه فرهنگیان خبر داد:
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فرا رسیدن سوم خرداد؛ سالروز  
آزادسازی خرمشهر مبارک باد


